

The art of
performance



Martin Allais/Animal – The art of performance

Martin Allais is a strong all-round visual artist, illustrator, animator and director. His work is full of originality and represents a mixture of various techniques. Experimentation and playfulness are key elements in his work, which strongly reflects in his finished pieces.

In 2013 Martin founded Animal Studio, an animation production company based in Barcelona, and is currently represented as a director by 1stAveMachine.

Martin Allais ist ein gefragter, vielseitiger Künstler, Illustrator, Animator und Regisseur. Sein Werk ist voller Originalität und stellt eine Mischung verschiedener Techniken dar. Experimentierfreudigkeit und Verspieltheit sind Schlüsselemente seiner Arbeit, die sich in seinen Stücken deutlich widerspiegeln.

Im Jahr 2013 gründete Martin Animal Studio, eine Animationsproduktionsfirma mit Sitz in Barcelona, und ist derzeit als Regisseur durch 1stAveMachine vertreten.